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Tisztelt Elnök Asszony!

„Nem fontos az NKÖM-nek az EU csatlakozás?" címmel a Házszabály 91 . ~-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Meglepve és megütközve tapasztaltam, hogy az Európai Uniós csatlakozás évében csökken a

Minisztérium által erre a célra szánt forrás .

Mi az oka annak, hogy 62%-al csökkent 2003-hoz képest, továbbá a 2002-es évvel szemben

is 33 millió Ft-os mínuszt mutat a mérleg . Amennyiben más minisztériumokhoz vagy a

költségvetésben más - nem önálló - soron szerepelnek még erre a célra fordítandó

keretösszegek, legyen szíves ezeket megnevezni, és tájékoztatni arról is, hogy ezen területnek

(Európai Uniós csatlakozás kulturális nemzeti programjai) valójában kik a felelősei, és kik

rendelkeznek a pénzfelhasználásról?

Mindezek fényében kérdezem továbbá Miniszter Urat, felkészültnek érzi a Minisztériumot az

Európai Uniós csatlakozásra?
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